
  FAU PÅ SAGENE SKOLE 

 

FORELDRENES ARBEIDSUTVALG 

 
Til: Alle FAU-representanter og klassekontakter  

Referat fra FAU-møte mandag 4. mars 2024, kl. 18.30 - 20.30  
Sted: Anna Sethne – 2. etg. i Ungdomsskolebygget 
Til stede:  
 
1A Signvor Andersen 
1B Ellen Raugstad 
2B Thea Marswall 
3A Ann Østenby 
3B Håvard Mokleiv Nygård 
4B Lars Håkon Søraas 
5A Sunniva Brandtzæg 
5B Aleksander Dragnes 
5C Åslaug Løseth Magnusson 
6A Hege Mee Ree Mosland 
6B Tobias Liland 
7A Hanne Flø 
7B Bår Stenvik 
7C Bahman Hedayati 
8A Anne-Martha Utne Øygarden  
8B Pia Maria Roll 
9A Ana Zanon Sierra 
9B Dag Holen 
10B Annette Gauslå 
Styret Janneke Solem 
Kasserer Henrik Solem 

 
 

AGENDA FOR MØTET:  
1. Godkjenning av innkalling - godkjent 

 
2. Godkjenning av referat – godkjent  
 
3. FAUs økonomi ved kasserer (orientering)  

 
Kasserer Henrik Solem redegjorde for økonomien til FAU slik den ligger nå.  
 
Kasserer fikk tilgang til nettbanken 1. mars 2024. Tilgangene omfatter FAUs konto, konto 
for skolebiblioteksprosjektet og konto for skolekoret. Kasserers ansvar omfatter kun 
FAUs konto. Kasserer tar kontakt med ansvarlig for skolebiblioteksprosjektet for å 
avklare hva som skal skje med pengene som står på den kontoen. Kontoen for skolekoret 
står i kr. 0,- og kan avsluttes ettersom skolekoret har sin egen konto.  



 
Kasserer redegjorde for kontobevegelser på FAUs konto fra september 2022 (så langt 
tilbake som historikken vises i nettbanken). Disponibelt beløp på FAUs konto er kr. 
150 905,- per 4. mars 2024. Midlene stammer dels fra inntekter fra 17. mai-
arrangementer og dels tildelte midler fra ulike kilder som «Grønne midler», 
Sparebankstiftelsen, Bydel Sagene m.v. De tildelte midlene kan ha ulike grad av bindinger 
når det gjelder hvilke formål de må brukes til, og kasserer har ikke oversikt over dette 
per nå. Kasserer vil jobbe videre for å avklare dette.  
 
Det finnes også midler som FAU har søkt om på skolens/kommunens konti. Styret vil 
bistå kasserer i å få oversikt over disse.  
 
Kasserer kommer tilbake til FAU på møtet i juni for å redegjøre for avklaringer som er 
kommet, samt der økonomiske resultatet fra 17 maiarrangementet.  

 
4. Bruk av midler til å motvirke mobbing (diskusjon) 

 
Kommunen har bevilget ekstra midler til tiltak som motvirker mobbing. Elevrådene og 
FAU disponerer 20 000 hver. Midlene må brukes dette skoleåret.  
 
FAU besluttet å bruke 5000,- til å støtte elevrådets tiltak mot mobbing (se sak 5). I tillegg 
fikk vi opp forslag til hva vi kan bruke resten av FAUs andel av pengene til, og fordelte 
ansvar for å undersøke nærmere og melde tilbake til neste møte.  
 
Alternativene for bruk som kom opp var:  
- Undersøk med Mobbeombudet for tips om hvilke tiltak som virker. Ansvar: Pia.  
- Foredrag fra stiftelsen Barnevakten om digital mobbing. Ansvar: Janneke.  
- Kontakte Jordal skole som har greid å snu en kultur med mye mobbing, for å lære av 

dem. Ansvar: Bår. 
- Forestillingen «Blikk» i kloden, sponse billetter for ungdommene og de større barna. 

Ansvar: Pia.   
- Fest i skolegården for å skape fellesskap og inkludering.  
 
De som har ansvar for å undersøke, gjør dette før neste møte, og så beslutter vi da hva vi 
ønsker å bruke pengene til.  
 

5. Søknad om midler til å etablere teknologiverksted 
Elevrådene har besluttet å bruke sin del av mobbemidlene til et teknologiverksted, som 
skal være en inkluderende arena for alle elever. Elevrådene har bedt om støtte også fra 
FAU. FAU diskuterte forslaget. FAU synes prosjektet var fint og besluttet å støtte 
prosjektet med kr. 5000,- av foreldrenes mobbemidler (se sak 4). FAU hadde imidlertid 
noen spørsmål knyttet til hvordan verkstedet skulle fungere i praksis og ba styret om å 
undersøke:  
- Kan de utdype hvordan de tenker at verkstedet skal fungere for å motvirke mobbing  
- Hvilke åpningstider er tenkt  
- Hvem skal ha nøkkel  
- Hvem er ansvarlig for rommet.  



 
6. Nye ungdomsskoler – hindre frafall fra Sagene (diskusjon) 

Etableringen av nye ungdomsskoler i bydelen har medført at mange har søkt seg bort fra 
Sagene på ungdomstrinnet. Vi hadde en kort diskusjon noe kan gjøres for å motvirke 
frafallet. Det var enighet om at det viktigste FAU kan gjøre er å arbeide for godt 
fellesskap ved skolen, som vi uansett skal gjøre. FAU ønsket likevel å invitere rektor til å 
informere om hva skolen mener om saken og hva de gjør for å motivere til at flere elever 
blir på Sagene på ungdomstrinnet. Styret inviterer rektor.  
 

7. Udirs anbefalinger for mobilbruk og smartklokker i skolen (diskusjon) 
Vi har fått tilsendt Udirs anbefalinger fra rektor, som ønsker å høre hva FAU tenker og 
mener om dette. UDE i Oslo skal også utarbeide retningslinjer, disse kommer senere.  
 
 https://www.udir.no/regelverk-og-tilsyn/skole-og-opplaring/anbefalinger-for-mobilbruk-og-
smartklokker-i-skolen/ 
 
Til orientering har FAU tidligere (2018/2019) tatt til orde for mobilfri skole. Den gang ble 
utfallet, etter prosesser med elevrådene, at barnetrinnet skulle være mobilfritt mens 
mobiler var tillatt på ungdomstrinnet.  
 
Rektor skriver om Udirs anbefalinger at han «ønsker […] dette velkommen. Det er vel 
under selve håndteringen av dette vi kanskje kan møte noen utfordringer (friminutt 
u.trinn). Vil jo også innebære en endring av ordensreglementet som gjør at saken må opp 
i driftsstyret».   
 
Driftsstyremøtene denne våren er satt opp til 6. mars og 29. mai. Vi antar at skolen ikke 
vil ha alt klart til møtet 6 mars og at saken kommer opp 29. mai.  
 
Saken ble ikke tid til å diskutere på dette FAU-møtet, og vi tar opp tråden på neste møte.     

 
8. Informasjon fra styret (orientering) 

Vi rakk ikke gi informasjonen muntlig i møtet, så vi skriver den her.  
1. Klagesaken i Vogts gate 26.  

FAU har klaget på rammetillatelsen som er gitt til utbyggingen av tomten i 
Vogts gate 26. Vi ba samtidig om oppsettende virkning. Både kommunen og 
statsforvalteren har avvist ønsket om oppsettende virkning, begrunnet i at en 
rammetillatelse innebærer tillatelse til å gå videre med planlegging, og at det 
dermed ikke skjer noe som ikke kan reverseres. Det må også søkes om 
igangsettingstillatelse og først da kan arbeidet på tomten begynne rent fysisk. 
Det er ikke klagerett på avvisningen av oppsettende virkning. Klagesaken over 
rammetillatelsen går sin gang.   

2. Innspill til høring av lokale forskrifter.  
FAU har via driftsstyret gitt innspill til lokale forskrifter under den nye 
opplæringsloven. Innspillene som ble sendt til kommunen gjelder:  

1. Adgang til å gi permisjon i 1-3 dager med enklere saksbehandling. 
Innspillet støttet at permisjoner kan hindre lærernes behov for å 
kunne gjennomføre undervisningen, og at det var viktig å ha med seg 

https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.udir.no%2Fregelverk-og-tilsyn%2Fskole-og-opplaring%2Fanbefalinger-for-mobilbruk-og-smartklokker-i-skolen%2F&data=05%7C02%7C%7Cbe67a491c59546b45dab08dc28ac0d63%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C638429966616773666%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=ZF16LUF9KiQs1QmND9sLRpEAnmXja2v3fFqOjFR2CrQ%3D&reserved=0
https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.udir.no%2Fregelverk-og-tilsyn%2Fskole-og-opplaring%2Fanbefalinger-for-mobilbruk-og-smartklokker-i-skolen%2F&data=05%7C02%7C%7Cbe67a491c59546b45dab08dc28ac0d63%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C638429966616773666%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=ZF16LUF9KiQs1QmND9sLRpEAnmXja2v3fFqOjFR2CrQ%3D&reserved=0


dette hensynet. Hvis en forenklet fremgangsmåte skal, må det 
medføre så lite administrasjon for skolen som mulig.  

2. Innspill om at skolens ansvar for å gi opplæring i nettvett tydeliggjøres 
i Oslos felles ordensregler, og at kommunen ved utdanningsetaten har 
et særskilt ansvar for å tilrettelegge for at skolene kan fylle dette 
ansvaret.  

 
9. Eventuelt  

 
1. Protokoll fra valg.  

FAU er registrert som en forening i Brønnøysundsregistrene, og har et 
organisasjonsnummer. Det er behov for å få oppdatert opplysninger om 
sittende styre og verv. Vi trenger en signert protokoll fra valget. Vi foreslår at 
det velges to protokollvitner som kan signere. Vedtektene bør oppdateres slik 
at formelt riktig fremgangsmåte gjennomføres ved neste 
   

2. Prosedyre for økonomi i forbindelse med 17 mai.  
Styret har nedfelt fremgangsmåten i forbindelse med innkjøp, utlegg og 
refusjon i 17 mai-arrangementet i et dokument. Vi tror dette vil lette arbeidet 
for fremtidige komiteer. FAU ønsker ingen votering over prosedyren, men at 
den fastsettes av styret. Prosedyren blir lagt i FAUs dropbox (arkiv) og blir 
sendt ut med referatet.   
 

3. Spørsmål om fotballer som brukes i friminuttene – hvordan løses dette i de 
ulike trinnene? Utsatt til neste møte   
 

4. Skolevei. Utsatt til neste møte  
 

 
10. Arbeid i trinngrupper.  

 
Første og andre trinn  
Jobbet med trafikksikkerhet.  
 
Tredje og sjette trinn 
Jobbet med mer detaljert planlegging av dugnad på Vesle Sagene. Dugnaden blir 27-28 
april.  
 
Fjerde og femte trinn  
Tema er 17. mai-planlegging. Det går fremover og både leker, premier, mat og 
rekruttering ble diskutert. Vi har forøvrig også møte på torsdag uke 11 med den utvidede 
komiteen. 
 
Syvende trinn  
Diskuterte erfaringene fra foreldrecafeen.  
 
 



Ungdomstrinnet  
Vi planla skoleball for ungdomstrinnet førstkommende torsdag 7.3.24 kl 18-22. Pynting 
av gymsalen starter kl 14.00 på torsdag. Vi får mulig hjelp fra elever som skulle hatt gym.  

 
Det er mange foreldre som har meldt seg til både vakter og kakebaking. Vi er foreløpig ca 
10 voksene på hvert skift og har 12 kaker. Vi anser dette fortsatt som sårbart ettersom 
det er mange oppgaver som skal ivaretas. Purremelding sendes ut på skolemelding i 
morgen, tirsdag 5.3. Her etterlyser vi også lyslenker hos de som har. Vi planlegger også å 
sende ut enda en purremelding på torsdag morgen.  
 
 
 
Saker til kommende møter:  
- Foreldreundersøkelsen – resultater. April  
- Bruk av midler til å motvirke mobbing. April 
- Spilling i timene – forslag til tekst til skolen. April  
- Anbefalinger om mobil. April og mai.  
- Oppdatering FAUs økonomi ved kasserer. Juni.    
- Endring av vedtekter for bruk av FAUs midler samt protokollsignering ved valg. Juni.  
- Arbeidsgruppe for utbedring av ungdomskantina.  
- Oversikt over ulike verv foreldre kan bidra i – informasjon til bruk i foreldremøter 
- SALTO/utekontakter 
- Skolens økonomi   
 
 


